

ИНФОРМАЦИЯ ДЛЯ ИНОСТРАННЫХ ОБУЧАЮЩИХСЯ ВГМУ.

Требования ВГМУ к российским и иностранным обучающимся являются одинаковыми.

Однако, иностранные граждане и лица без гражданства, прибывающие на учебу в Российскую Федерацию, должны строго следовать правилам миграционного законодательства Российской Федерации.

Иностранному гражданину или лицу без гражданства необходимо иметь:

1. **Действующий национальный паспорт** (со сроком действия не менее 1 года);
2. **Миграционную карту** (выдается при пересечении государственной границы РФ);
3. **Талон регистрации** (документ, подтверждающий **постановку на миграционный учет** по адресу фактического пребывания); в день прибытия, либо на следующий день (за исключением выходных и праздничных дней) иностранному гражданину необходимо обратиться в паспортно-визовую службу деканата МИМОС, находящуюся по адресу: ул. Студенческая, д.12, каб.13 (общежитие №3) **для оформления постановки на миграционный учет.**
4. **Полис ДМС.** Наличие полиса ДМС является неотъемлемым условием пребывания на территории РФ. Полис ДМС можно оформить в деканате МИМОС, кабинет 6.

В случае утраты документов (национального паспорта, миграционной карты, регистрации), иностранный гражданин **обязан незамедлительно** обратиться в паспортно-визовую службу деканата МИМОС с целью восстановления документов.

Деканат международного института медицинского образования и сотрудничества расположен по адресу: улица Студенческая,12 (общежитие №3), вход с торца здания по улице Студенческой.

Время работы:

понедельник – четверг с 8:30 до 17:15

пятница с 8:30 до 16:00

перерыв с 12:30 до 13:00

Проректор по международной деятельности



Карпова Анна Владимировна
Кабинет 1, тел. (473) 255-46-04
E-mail: anna_v_karpova@mail.ru



Заместитель директора по образовательным программам
Преображенская Наталия Сергеевна
E-mail: n.s.preobrazhenskaya@vrngmu.ru
Кабинет 1, тел. (473) 255-46-04



Заместитель директора по паспортно-визовому режиму
Соколова Эмма Васильевна
Кабинет 13, тел. (473) 253-12-22
E-mail: evsokolova@vrngmu.ru



Начальник учебного отдела
Раковская Юлия Николаевна
Кабинет 6, тел. (473) 253-12-22
E-mail: mimos11@rambler.ru

INFORMATION FOR FOREIGN STUDENTS OF VSMU.

VSMU requirements for Russian and foreign students are the same.

However, foreign citizens and stateless persons arriving to study in the Russian Federation must strictly follow the rules of the migration legislation of the Russian Federation.

A foreign citizen or stateless person must have:

1. National **passport** (valid for at least 1 year).
2. **Migration card** (issued when crossing the state border of the Russian Federation). Migration card is a document that contains information about a foreign citizen or a stateless person entering the Russian Federation. It controls the temporary stay of a foreign citizen or a stateless person in the Russian federation.
3. **Registration coupon** (document confirming **migration registration** at the address of actual stay). On the day of arrival, or the next day (except for weekends and holidays), a foreign citizen must contact the passport and visa service of the MIMOS dean's office, located at: Studentcheskaya street, 12, office 13 (hostel № 3) **for migration registration**. The registration is the process by which the Russian authorities are notified, after your arrival in Russia, of the place where they can find you.
4. **Voluntary medical insurance** policy (VMI policy). The presence of a VMI policy is an essential condition for staying on the territory of the Russian Federation. A VMI policy can be issued at the MIMOS dean's office, office №6.

In case of loss of documents (national passport, migration card, registration), a foreign citizen is **obliged to immediately** contact the passport and visa service of the MIMOS dean's office in order to restore the documents.

Dean's office of the International Institute of Medical Education and Cooperation is located at the address: Studentcheskaya street, 12 (hostel №3).

Working hours:

Monday - Thursday from 8:30 am to 5:15 pm

Friday from 8:30 am to 4:00 pm

Break time: 12:30 to 13:00

Vice-rector for international affairs

Karpova Anna Vladimirovna

Office 1, phone: (473) 2 55-46-04

E-mail: anna_v_karpova@mail.ru

Deputy Director for Educational Programs

Preobrazhenskaya Natalia Sergeevna

E-mail: n.s.preobrazhenskaya@vrngmu.ru

Office 1, phone: (473) 2 55-46-04

Deputy Director for Passport and Visa Regime

Sokolova Emma Vasilievna

Office 13, phone: (473) 253-12-22

E-mail: evsokolova@vrngmu.ru

Head of the educational department

Rakovskaya Yulia Nikolaevna

Office 6, phone: (473) 253-12-22

E-mail: mimos11@rambler.ru